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Številka: 900-69/2014-3 
V Ljubljani, dne 20.03.2014 
           
             
 
 
 
 

 
ZAPISNIK 

 
19. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 19.3.2014 ob 18. uri, 
na sedežu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 
19. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 članov, kar 
pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Maja Rus, mag. 
Andreja Troppan, Marjan Virant, Andreja Vrtačnik - Kremžar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Gregor Verbinc, Gašper Župan 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 18. redne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih 
03. Problematika sejmišča Barje 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI:/ 
Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 18. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 18. redne seje.  
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik, je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/19:  
Zapisnik 18. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo  8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/19 je bil sprejet. 
 
Seji se je pridružila Andreja Vrtačnik-Kremžar. 

 
 

 
AD 2 

Poročilo aktivnostih 
 

 ČS je prejela sklep Četrtne skupnosti Golovec, v katerem predlaga Mestnemu svetu MOL 
spremembo Poslovnika MS MOL tako, da lahko predstavniki četrtnih skupnosti  razpravljajo o 
zadevah, ki se tičejo posamezne četrtne skupnosti, tudi če so dali pobudo za udeležbo manj kot 12 
dni pred sejo, v primeru, da so župan ali drugi predlagatelji amandmaje vložili kasneje. 

 Člani sveta so se seznanili tudi s sklepom ČS Posavje, v katerem ta predlaga podaljšanje 
obratovalnega časa deponije Barje – v zimskem času do 21. ure, v poletnem pa do 22. ure. 

Med razpravo se je seji pridružil Metodij Rigler.  

 Predsedujoča je člane sveta seznanila tudi z dopisom šahovske zveze ter e-pošto vodje SLS v 
katerem naproša za lokacije kamnitih miz za šah. Vojko Perhavec je bil mnenja, da bilo mize bolj 
smiselno postaviti v Tivoliju. Predsednica je člane sveta pozvala, da če se v prihodnje domislijo 
primerne lokacije, naj to sporočijo strokovnima sodelavkama, ki bosta predlog posredovali 
Šahovski zvezi. 

Med razpravo se je seji pridružil Marjan Virant.  

 Predsedujoča je članom sveta prebrala odgovore Odseka za promet OGDP MU MOL, ki se tičejo 
prometne ureditve na območju četrtne skupnosti. Med drugim je prisotne seznanila z odgovorom 
OGDP glede zaprtja poti ob Ljubljanici na Livadi. Pot, ki je bila zaprta teče po občinski zemlji, 
nadaljuje pa se na privatno lastnino. Vojko Perhavec je bil mnenja, da ni prav, da se ljudem omeji 
dostop do vode, ter je mnenja, da bila pot zaprta protizakonito. Prisotni so se dogovorili, da se do 
naslednje seje pripravi še dodatna informacija glede prostega dostopa do vod oz. »obalnega 
pasu«. 

Med razpravo se je seji pridružila Vera Debeljak.  

 Marjan Virant je navzoče seznanil s sestankom glede komunalne ureditve Gornjega Rudnika, ki je 
potekal 11.03.2014.  

 Predsedujoča je podala še nekaj informacij: 
o Na sedežu ČS Rudnik so se zbirale prijave glede škode po poplavah in žledu. 
o 31.3 do 24.4.2014 bo na sedežu ČS Rudnik potekal računalniški tečaj za starejše občane. 
o Čistilna akcija Za lepšo Ljubljano bo potekala od 22.3.2014 do 22.4.2014; na sedežu ČS 

Rudnik se dobijo vrečke in rokavice. 

 Predsedujoča je prisotne seznanila z e-pošto občana stanujočega na Preglovi ulici, v kateri svet 
ČS prosi za ureditev situacije z ekološkimi otoki in zabojnikom Humane, saj v zabojnike nosijo 
smeti tudi drugi, ne samo stanovalci ulice, zabojnik Humana pa je večkrat tarča Romov, ki ga 
izpraznijo. Predsedujoča je v zvezi s tem po razpravi dala na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/19:  
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Inšpekcijska služba MOL naj uvede inšpekcijski nadzor nad odlaganjem komunalnih 
odpadkov na lokacijah: Pregljeva ulica, Dolenjska cesta 83, Ižanska cesta 305, stara 
Jurčkova, Ob dolenjski železnici pri Malibuju. 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 član     PROTI: 0 članov 
Sklep št. 2/19 je bil sprejet. 

 
V zvezi z e-pošto občana so člani sveta razpravljali še o postavitvi zapornic na Pregljevi ulici. Člani 
sveta so se dogovorili, da se strokovni sodelavki pri pristojni službi pozanimata, če je to na dotični 
lokaciji izvedljivo.  

 
 
 

AD 3 
Problematika sejmišča Barje 

 
Člani sveta so s sklicem seje prejeli dve vlogi društev za uporabo sejmišča Barje, ter zabeležko 
sestanka dne 20.02.2014, pred sejo pa celovito informacijo glede sejmišča. Predsedujoča je na kratko 
še enkrat povzela celotno dogajanje glede problematike. Marjan Virant je prisotne seznanil z 
informacijo, da je s strani MOL prišlo do podpisa predpogodbe o zamenjavi zemljišča na območju 
sejmišča Barje s Kmetijsko zadrugo Ljubljana. Robert Okorn je med razpravo povedal, da ima KMN 
Olimpija Ljubljana enak status kot vsa ostala športna društva in bi moralo kandidirati na razpisih. 
Povedal je še, da razume, da si TD Barje želi prostora, ki bi bil samo njihov, ter da si ČS želi s TD 
Barje še več sodelovanja.  
Jerneja Končan Babič je povedala, da tudi sama prihaja z Barja, zato so se člani TD Barje obrnili 
nanjo za pomoč in da želijo prioritetno obravnavo glede uporabe sejmišča.  
 
Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA 3/19: 
Svet ČS Rudnik podpira delovanje dosedanjih društev na sejmišču, ne podpira pa uporabe 
sejmišča s strani KMN Olimpija Ljubljana in katerih koli drugih dejavnosti, dokler zamenjava 
zemljišča ne bo formalno pravno urejena in ne bo urejeno upravljanje sejmišča. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 član     PROTI: 0 članov 
Sklep št. 3/19 je bil sprejet. 

 
 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
A.) Pobuda Marjana Viranta za prenos zemljišča ob pokopališču Rudnik v upravljanje JP Žale; 
Marjan Virant je povedal, da je zemljišče v lasti MOL in po tako ostalo tudi po prenosu v upravljanje, s 
prenosom pa se bo ustvarila možnost za prestavitev kamnite ograje/obzidja in širitev pokopališča. 
 
Predsedujoča je po razpravi dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA 4/19: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da se zemljišče 175/2 k.o. Rudnik prenese v upravljanje JP Žale 
d.o.o. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
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ZA: 12 član     PROTI: 0 članov 
Sklep št. 4/19 je bil sprejet. 
 
 
B.) Pobuda Jerneje Končan Babič v zvezi s kanalizacijo v Črni vasi.  
Jerneja Končan Babič je prisotnim povedala, da bi prebivalci Črne vasi radi izvedeli konkretno 
informacijo o začetku gradnje kanalizacije na tem območju, saj Župan Mestne občine Ljubljana 
krajanom razlaga, da mora Karmen Končan (op. krajanka) le še pridobiti soglasja krajanov za prekop 
po njihovih zemljiščih.  
Predlagala je, da se skliče sestanek s pristojnimi službami MOL in da se krajane seznani z realnim 
stanjem izgradnje kanalizacije.  
Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA 5/19:  
Svet ČS Rudnik se je seznanil s problematiko kanalizacije v Črni vasi in zahteva, da pristojne 
službe do konca meseca marca pošljejo dokumentacijo o stanju kanalizacije na območju ČS 
Rudnik. Po pridobitvi dokumentacije se urgentno skliče sestanek z zainteresiranimi krajani, 
najkasneje pa do konca aprila 2014. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:0 
Sklep št. 5/19 je bil sprejet. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.40 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 

 
 
 
         

        Katarina Juvanc Šinkovec 
            Predsednica Sveta ČS Rudnik        
 Mestne občine Ljubljana 


